



No. 54  
no

FOR IMMEDIATE RELEASE  
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

JULY 12, 1972  
LE 12 JUILLET 1972

Communiqué

VISIT OF THE SECRETARY OF STATE  
FOR EXTERNAL AFFAIRS  
TO THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA/

VISITE DU SECRÉTAIRE D'ÉTAT AUX AFFAIRES EXTÉRIEURES  
EN RÉPUBLIQUE POPULAIRE DE CHINE

---

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that at the invitation of the Foreign Minister of the People's Republic of China, Mr. Chi Peng Fei, he will make an official visit to China in mid August. While in China Mr. Sharp will officiate at the opening of the first Canadian trade fair in Peking where more than 200 Canadian firms, representing a good cross-section of industrial sectors from all regions of Canada will participate. Further details of Mr. Sharp's visit will be announced later.

\* \* \*

Le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures, Monsieur Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui qu'à la suite de l'invitation du Ministre des Affaires étrangères de la République populaire de Chine, Monsieur Chi Peng Fei, il fera une visite officielle en Chine à la mi-août. Monsieur Sharp officiera à l'ouverture de la première exposition commerciale canadienne à Pékin dans le cadre de laquelle plus de 200 firmes de toutes les régions du Canada présenteront un éventail important des produits industriels canadiens. D'autres informations sur cette visite de Monsieur Sharp seront rendues public prochainement.